

請勿以「愛國愛港」之名義  
反對全民退保

香港共產黨中央黨部近來發現有不少利益團體以「親中、愛國團體」之名號，打擊港府推動「全民退休保障」。我們給予共產主義百餘年來在世界各地之事件，特此向各方表達以下訴求：

一、中國及香港共產黨以人民之有本，治理以馬克思之社會主義漠視照顧人民所需；在國內實行各種社保制度，務求每一個人從「保母」到「歸土」都獲得完善的社會保障，維護每個人的生存權。

二、中國及香港共產黨支持港府優化社保體系，並支持推動全民退休保障，確保每個人均可「老有所終」。坊間各利益團體與中央政府之名義反對退休保障的行為，及不符合中共之國家發展綱領，亦不符合現今中央及香港人民對社保體系之考量。

三、為配合一帶一路經濟共同體之發展，我們期望港府在《施政報告》從關於一帶一路的策略上，盡快實施「全民退休保障」共同營造 21 世紀東亞共融權。

此外，本黨懇請香港各界人士不要冒充「支持中央政府之名」，行打壓港府推行全民退保之實，以視公允。

香港共產黨扶持委員會

2016 年 2 月 2 日

## Hong Kong Society of Transitional Justice

### Fascists support Universal Pension

I response to public figures against universal pension programme, in the name of “Welfare Fascist”, we hereby, state our opinion with clarification of some common misconceptions.

Firstly, in the light of human rights, no Fascist-coloured parties, semiotics, and manifestos will be accepted nationwide in response of homicide during the second World War. The public should refrain from using any semiotics in relation to Fascism parties.

The Fascists in the historical context, however, SUPPORT the universal Pension in real World practice. In terms of social welfare, a number of Fascism polities paid efforts to provide whole-person social security, from the cradle to the grave, to make sure the people are free from poverty, discrimination, and social divide.

It’s our pleasure that the congress and government starter the consultation exercise in order to have people’s voice heard. We, hereby, support the Universal Retirement Protection for the sake of sustainability of socio-economial development of Hong Kong, and the interest of ALL potential Hong Kong seniors.

5-2-2016